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您知道吗？Services Australia提供Financial Information Service，也就是简称FIS的财务信息服务。这项服务提供免费独立的财务教育，面向社区内的所有人。
FIS工作人员可以给您展示Centrelink如何支付福利金，以及有哪些政府和社区服务能帮忙解决财务问题。
FIS可以介绍澳大利亚的金融运作情况，以及您开始工作后如何掌控好钱。
他们可以解释银行、信贷、superannuation和税务，以及您的情况变化会如何影响到您的政府福利金。FIS还可以帮您了解赔偿、裁员遣散费或遗产等一次性付款，您有哪些可选方案。
Services Australia FIS工作人员可以讨论退休计划，以及您在搬去养老院时需要考虑哪些问题。如果您失业了，还可以跟FIS讨论您的财务选项。
FIS工作人员不是理财师或心理咨询师，也不决定您的政府福利金发放情况。他们不从事销售或给出建议，也不代您跟其他机构打交道。
欲了解详情，请访问servicesaustralia.gov.au/fis
欢迎致电132 300联络我们，请提到Financial Information Service跟FIS工作人员交流，了解我们提供哪些支持服务。
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Did you know Services Australia offers a Financial Information Service, also known as FIS. It provides free and independent financial education, and is available to everyone in the community.
FIS Officers can show you how Centrelink payments work, and what government and community services are available to help with your financial matters. 
FIS can show you how finance works in Australia, and how to take control of your money when you start work. 
They can explain banking, credit, superannuation and tax, and how a change in your circumstances may affect your government entitlements. FIS can also help you understand your options with lump sum payments, such as compensation, redundancy payments or an inheritance.
Services Australia FIS Officers can discuss retirement planning, and things to think about when you are going into aged care. You can also talk to FIS about your financial options if you have lost your job.
FIS Officers are not financial planners or counsellors. They do not make decisions about your government payments. They do not sell or give advice or deal with other agencies on your behalf.
[bookmark: _GoBack]For more information go to servicesaustralia.gov.au/fis
Call us on 132 300 and say ‘Financial Information Service’ to speak to a FIS Officer about the support available.
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